

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Application Analysis of PBL Teaching Mode in Soil and Fertilizer Science Teaching  
(PBL 教学模式在土壤肥料学教学中的应用分析)**

P. P. MEI, X. Q. HU, L. HUANG, Y. WANG, C. L. CHEN, Z. Y. WEI.....1

**Assessment Mode of Innovative Talents for Refractory Specialty  
(耐火材料专业创新性人才评价模式)**

W. YAN, Z. CHEN, J. H. ZHANG, H. Z. GU, B. Q. HAN, Y. W. WEI.....8

**The Research of Creativity in Mainland Chinese Students' Organization in Taiwan  
in the View of Learning Organization Theory  
(学习型组织视阈下的赴台陆生社团创新力研究)**

J. MA.....13

**Creative Physical Experiment Design and the Students' Ability Training  
(创新型物理实验设计与学生能力培养研究)**

M. H. CHEN, M. LIU, R. XIAO.....24

**Discussion on the Teaching Model of Software Engineering Online under  
the Background of MOOC  
(MOOC 背景下的软件工程线上线下教学模式探讨)**

L. P. AN, L. J. WAN.....29

**University Curriculum Content Update, Dynamic Assessment and Flexible Teaching under  
the Guidance of Innovation  
(创新引导下大学课程内容更新、动态考核与弹性教学)**

Z. HAN.....36

**Research on Caring Behavior of Clinical Nursing Teachers about Nursing Interns  
in Two Hospitals in Xinjiang  
(新疆某两所医院实习护生感知临床护理教师关怀行为的研究)**

J. P. SU, M. MA, X. ZHANG, Q. PENG, Y. L. WANG.....43

**Talents Cultivation Mode Discussion on the Basis of Industry Market Demands  
for the Belt and Road Countries  
(基于行业背景下的“一带一路”国家人才培养模式探讨)**

M. XU.....49